
Protokół 

z obrad VII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 29 marca 2019 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 9 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

2. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

3. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

4. Dyrektor GCK- Daniel Lemmen 

5. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

6. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

7. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

8. Przewodnicząca GZI – Małgorzata Krukowska 

9. Pracownik ZK – Waldemar Broda 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski. Powitał 

Radnych, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, Kierowników Referatów Urzędu 

Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka wniósł o umieszczenie w punkcie 14a „Podjęcie uchwały w sprawie: 

wstępnej lokalizacji nowego przystanku autobusowego przy drodze gminnej nr 140240W Zaborów 

Nowy - Sokołów w miejscowości Sokołów”. 

Radny Krzysztof Penkala: Panie Wójcie to jest przystanek w Nowym Zaborowie, nie Sokołowie? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tam przy tej drodze za cmentarzem. 

Kierownik RG Eliza Starczewska: to już jest Zaborów Nowy. 

Radny Krzysztof Penkala: to już jest Zaborów Nowy? 

Kierownik RG Eliza Starczewska: tak. 

Radny Krzysztof Penkala: to nie w Sokołowie, a w Zaborowie Nowym będzie ten przystanek. 

Kierownik RG Eliza Starczewska: ale droga jest Sokołów-Zaborów Nowy. 

Radny Krzysztof Penkala: Sokołów tak, ale Pan Wójt przystanek powiedział, że będzie w 

Sokołowie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za wprowadzeniem tej uchwały do 

porządku obrad? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni zmianę przyjęli 9 głosami za. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za całym porządkiem obrad po 

zmianach? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni porządek po zmianach przyjęli 9 głosami za. 

 



Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 3 interpelacje: 

Jestem już po zebraniach wyborczych, mam tutaj zapytania i też interpelacje moich mieszkańców i 

prośby  

1. Pierwszą prośbą jest od Państwa ze wsi Kiełpieniec, poproszę Państwa o podgruzowanie drogi i 

wyrównanie we wsi Kiełpieniec, ta droga jest ciągle tam omijana, prośbę swą motywuję tym, że też 

zgłaszał to do Państwa Sołtys, do tej pory nic nie jest zrobione i bardzo proszę o wyrównanie tej 

drogi i podgruzowanie, bo tam nie mogą wyjechać, gdy pada deszcz, gdy jest mokro, mieszkańcy. 

2. Drugą prośbą jest też.., to jest też prośba mieszkańców, ale i też nas tutaj, zwiedzających naszą 

gminę i jadących do pracy, czy z pracy, tzn., gdziekolwiek, że jest bardzo dużo śmieci przy drogach 

i prosimy o uprzątnięcie tych śmieci. 

3. Trzecim punktem jest.., bardzo często mieszkańcy pytają się, ale także my Radni będziemy 

ciągle się pytać Państwa jako Urzędu, co gmina robi jako dla społeczeństwa w ramach funduszu 

dróg samorządowych i dróg takich.., funduszu dróg państwowych, co dalej robimy? Wiemy że są 

wszędzie, już motywują się gminy i wioski i miasta i wsie, wszędzie o drogi, a my nie robimy nic 

w tej sprawie, a mamy bardzo mało pieniędzy na drogi i chcielibyśmy to też wiedzieć, a przede 

wszystkim moi mieszkańcy, którzy jeżdżą po bardzo ciężkich i trudnych drogach.  

 

Radny Stanisław Wasiński zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, Wysoka Rado, odwieczny problem ze śmieciami koło kasztanu, po prostu ja nie 

daje rady i w sumie nie jestem w stanie tego dopilnować, jest teraz tak nawywożone tego 

wszystkiego  i tutaj w stronę Piechoty, przy tych stawach. Nie wiem, co tu zrobić. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Z-ca Wójta Gminy Andrzej Szyszka. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Informacja Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Tradycji Wsi Gminy Gostynin z realizacji 

zadań statutowych w minionym roku. 

Dyrektor GCK Daniel Lemmen przedstawił informację, która stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Informacja Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o realizacji zadań statutowych w 

minionym roku. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga przedstawiła informację, która stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej za 

rok 2018 oraz wykaz potrzeb związanych z realizacją zadań w Gminie Gostynin. 

Kierownik GOPS Magdalena Dołęga przedstawiła informacje, która stanowi załącznik do 

protokołu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za przyjęciem sprawozdania? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni sprawozdanie przyjęli 9 głosami za. 

 

 



Do punktu 7-go. 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Gostyninie ds. 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na terenie Gminy Gostynin za 2018 rok. 

Przewodnicząca GZI Małgorzata Krukowska przedstawiła informacje, która stanowi załącznik do 

protokołu. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za przyjęciem sprawozdania? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni sprawozdanie przyjęli 9 głosami za. 

 

Do punktu 8-go. 

Przyjęcie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Gostynin. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa przedstawiła informacje, która stanowi załącznik do protokołu.  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, w terminie do 20 stycznia każdego roku, organ prowadzący 

szkołę, będący jednostką samorządu terytorialnego przeprowadza analizę poniesionych, w 

poprzednim roku kalendarzowym, wydatków na wynagrodzenia nauczycieli, w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30, ust. 3 Karty Nauczyciela oraz 

średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 

zawodowego. Jeżeli wynagrodzenia wypłacone nauczycielom w danym roku są niższe niż 

wynagrodzenia średnie zagwarantowane przez Kartę Nauczyciela jesteśmy zobowiązani wypłacić 

tą różnicę kwoty niedopłaty w podziale na stopnie awansu zawodowego. W jednostkach 

oświatowych Gminy Gostynin, w bieżącym roku nie wypłaciliśmy nauczycielom w podziale na 

stopnie awansu zawodowego jednorazowego dodatku uzupełniającego, gdyż wynagrodzenia 

wszystkich naszych nauczycieli w roku 2018 były wyższe niż wynagrodzenia średnie 

zagwarantowane w art. 30, ust. 3 Karty Nauczyciela w podziale na stopnie awansu zawodowego. 

Na tą sytuację duży wpływ miały przede wszystkim wypłacone w roku 2018 godziny 

ponadwymiarowe, zastępstwa feryjne, wakacyjne, które zostały wypłacone na kwotę 

1.046.607,40zł. W porównaniu do roku poprzedniego różnica wyniosła około 100tys. zł. Jeśli 

chodzi o nagrody jubileuszowe to również zostały one wypłacone nauczycielom w 2018 roku w 

wysokości ponad 118.715,69zł. Wynagrodzenia wypłacone z pozostałymi składnikami 

wynikającymi ze stosunku pracy w stosunku do roku 2017 wyniosły na plus ponad 401.435,37zł. A 

łączna ich kwota wypłaty wyniosła ponad 8.170.880,83zł. Z uwagi na to, iż średnia tych 

wynagrodzeń przewyższała średnią zagwarantowaną w Karcie Nauczyciela, takiej wypłaty, 

dodatku jednorazowego nie musieliśmy wypłacić w tym roku. Taka sytuacja utrzymuje się już od 

kilku lat, dla przypomnienia od 2014 roku tutaj ta kwota wynosiła 62tys. zł, i co roku malała, w 

2015 roku wypłaciliśmy tylko 3.815zł, w 2016 roku, 418zł, a od roku 2017 wartość ta wyniosła 0zł. 

Także w 2017 roku i w 2018 nie wypłacaliśmy jednorazowego dodatku uzupełniającego. Jeśli 

chodzi jeszcze o ilość nauczycieli zatrudnionych w naszych szkołach w uzależnieniu do stopnia 

awansu zawodowego, to kształtuje się to następująco: nauczyciel stażysta 2,44 etatu, nauczyciel 

kontraktowy 11,66, nauczyciel mianowany 22,77, i największa grupa nauczycieli dyplomowanych 

99,15. Łączna średnioroczna\na liczba etatów w naszych szkołach tj. 136,02. A łączne wydatki 

poniesione na wynagrodzenia, które bierze się do wyliczenia średniej, nie ujmuje się tam dodatków 

wiejskich, mieszkaniowych, wyniosły 6.458.839,88zł. Różnica w nadpłacie na plus, która 

spowodowała to, iż tego dodatku nie musimy wypłacić tj. kwota 231.721,18zł.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za przyjęciem sprawozdania? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni sprawozdanie przyjęli 9 głosami za. 

 

Do punktu 9-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany 



Uchwały Nr 38/V/2019 Rady Gminy Gostynin z dnia 25 stycznia 2019 r. w sprawie terminarza 

zebrań wyborczych samorządów mieszkańców wsi oraz wyznaczenia przewodniczących tych 

zebrań. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, chciałbym tutaj do tego 

projektu zgłosić autopoprawkę, w części dotyczącej miejsca dla zebrania sprawozdawczo-

wyborczego dla wsi Strzałki-Osada, z proponowanego w projekcie tym „Sala posiedzeń Urzędu 

Miasta”, na „Teren, czy plac przed Remizą OSP”. Jak Państwo wiecie, tamto spotkanie zostało 

przerwane. Z uwagi na trwające prace, w tamtym budynku, nie widzę możliwości jego 

przeprowadzenia, a ta zmiana decyzji spowodowana była tym, że wpłynęło pismo, złożone przez 

Pana Radnego Wasińskiego i mieszkańców sołectwa, gdzie mieszkańcy zwracają się z prośbą o 

zmianę miejsca z „Sali konferencyjnej Urzędu Miasta Gostynin”, na „Plac przed Remizą OSP w 

Strzałkach”. Dołączona do pisma przewodniego jest lista mieszkańców, którą podpisało 33 osoby. 

Radny Stanisław Wasiński: słuchajcie Państwo, to nie jest mój wymysł, że ja tutaj to złożyłem, bo 

po prostu to jest wola mieszkańców. Przyszli, jest dużo mieszkańców, którzy nie będą mieli 

możliwości dojechania i uważam, że bynajmniej na tej liście co są Ci ludzie, na zebraniu nie będą.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 48/VII/2019 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 10-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały w sprawie: zmiany 

Uchwały Nr 182/XXXII/2009 z dnia 26 czerwca 2009 roku w sprawie poboru w formie inkasa: 

podatku rolnego, podatku leśnego i podatku od nieruchomości oraz powołania inkasentów. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: Drodzy Państwo, w tym punkcie nie biorą w 

ogóle w głosowaniu udziału Radni, którzy są Sołtysami.  

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska:  po prostu te osoby nie mogą brać udziału w głosowaniu, bo 

mają interes w tym, żeby głosować na siebie. I dlatego też uchwałą tą, która jest podejmowana 

dzisiaj na sesji, musimy uchylić uchwałę poprzednią, która też dotyczyła zmiany inkasentów, żeby 

po prostu podjęcie tej uchwały było już zgodne z przepisami. Także proszę o zachowanie tego 

sposobu głosowania. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 49/VII/2019 została przyjęta 5 głosami za i 4 osoby nie oddały głosu i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: wynik głosowania jest poprawny, ponieważ te 4 osoby są 

Radnymi i Sołtysami, więc tutaj wyświetla się pasek brak głosu, natomiast 5 za, bo 5 osób 

podniosło rękę.  

 

Do punktu 11-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały w sprawie: 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gostynin na rok 2019. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Szanowni Państwo został Wam przedłożony do projektu uchwały 

program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Gostynin na rok 2019. Zgodnie z ustawą program uzyskał pozytywną opinię Powiatowego 

Lekarza Weterynarii, organizacji społecznych, których statutowym celem działania jest ochrona 

zwierząt, oraz dzierżawców i obwodów łowieckich. Było to szczegółowo omawiane na Komisji. 

Zwierzęta bezdomne odławiać będzie nadal ZK w Solcu. Psy i koty będą przekazywane do 

schroniska, z którym Gmina Gostynin ma podpisaną umowę tj. TOMVET-Psiakowo Spółka 

cywilna Jolanta i Tomasz Wojciechowscy z siedzibą w Łowiczu – prowadzącym schronisko w 

Piotrowicach 24A, Gmina Bielawy. Jeżeli chodzi o sterylizacje i kastracje będzie to prowadziła 

lecznica Pana Kieszkowskiego. Nowością w tym programie, którą proponujemy jest możliwość 



dopłaty z budżetu gminy posiadaczom, osobom fizycznym psów, sterylizację, czy też kastrację w 

wysokości 50%. Warunek jest taki, że właściciel zwierzęcia musi te 50% sam zapłacić. Cel tego jest 

taki, liczymy na to, że to w jakiś sposób zminimalizuje liczbę zwierząt bezdomnych na terenie 

Gminy Gostynin, poprzez ograniczenie możliwości rodzenia się nowych osobników. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: ja tylko dodam, do słów, które powiedział Pan Wójt, że 

niezwłocznie po podjęciu przez Państwa tej uchwały będzie wydane zarządzenie Wójta, które 

dokładnie będzie precyzowało w jaki sposób można się ubiegać o dofinansowanie do tych rzeczy, o 

których Pan Wójt wcześniej wspominał. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 50/VII/2019 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 12-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały w sprawie: 

określenia szczegółowych wymogów raportu o stanie gminy. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: wraz z nową kadencją Rad, została wprowadzona do ustawy o 

samorządzie gminnym nowa instytucja o nazwie raport o stanie gminy. Ta uchwała, która będą 

Państwo podejmować po prostu uszczegóławia zakres tego raportu, ażeby Urzędowi pracowało się 

sprawniej i lepiej. Taki raport, Wójt powinien przedłożyć Radzie Gminy, ten raport gminy, 

powinien wpłynąć do Biura Rady, do końca maja 2019r. Raport oczywiście będę dotyczył roku 

poprzedniego, czyli roku 2018. Będzie to swoiste sprawozdanie Wójta z działalności za 2018 rok. 

Raport będzie przyjmowany przez Radę Gminy na sesji na której będzie udzielanie absolutorium 

Wójtowi. Natomiast ten raport będzie procedowany wcześniej, przed udzieleniem absolutorium 

Wójtowi. Czas pracy Radnych, czas debaty Radnych nad tym raportem jest nieokreślony. W 

debacie mogą też uczestniczyć mieszkańcy gminy w liczbie 15 jeśli chodzi o Gminę Gostynin, 

ponieważ Gmina Gostynin nie przekracza liczby mieszkańców do 20tys. Po procedowaniu, po 

zakończeniu debaty, będzie podejmowana uchwała o udzieleniu wotum zaufania Wójtowi . 

Następnie po tej uchwale będzie podejmowana uchwała o udzieleniu absolutorium Wójtowi.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 51/VII/2019 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 13-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Nr 22/III/2018 Rady Gminy Gostynin z dnia 17 grudnia 2018r w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Gostynin. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 52/VII/2019 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2019 rok. 

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: uchwała była bardzo szczegółowo omawiana na Komisji Budżetu i 

Finansów, jeżeli jest taka potrzeba, to oczywiście omówię, ale myślę, że wszystko w tym zakresie 

zostało powiedziane. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 53/VII/2019 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 14a-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski odczytał projekt uchwały w sprawie: 



wstępnej lokalizacji nowego przystanku autobusowego przy drodze gminnej nr 140240W Zaborów 

Nowy - Sokołów w miejscowości Sokołów. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: na wstępie chciałbym potwierdzić, tutaj błąd się wkradł, to co Pan 

Radny Penkala mówił, tj. miejscowość Zaborów Nowy. Żeby była jasność. A uchwała jest związana 

z tym, że wpłynął taki wniosek by stworzyć nowy przystanek. Warunkiem tego jest wstępna 

uchwała lokalizacyjna nowego przystanku, która zostanie przesłana do zarządcy drogi. I to zarząd 

drogi, w tym przypadku powiat zdecyduje o możliwościach utworzenia takiego przystanku. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała nr 54/VII/2019 została przyjęta 9 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 15-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
Komisja wniosek o wyodrębnienie funduszu sołeckiego na rok 2020 z budżetu Gminy Gostynin - 

zaopiniowała pozytywnie. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 16-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: sprawy śmieci poruszała Pani radna Sulma i Pan Radny Wasiński. 

Jeżeli chodzi o ilość śmieci przy drogach gminnych, potwierdzam, jest to przerażające. Będziemy 

sukcesywnie w ramach prac interwencyjnych i robót publicznych ten temat rozwiązywać, ale to jest 

takie.., dzisiaj sprzątamy, jutro temat wraca i to jest takie koło zamknięte.  

Jeżeli chodzi o gruzowanie i równanie będziemy teraz przygotowywać kolejne postępowanie 

przetargowe na zakup i po prostu starać się tą drogę naprawić.  

Sprawa śmieci pod kasztanem, Pan Radny Wasiński, to już nie pamiętam ile razy ten temat porusza 

i pyta co można zrobić, czy jest jakiś pomysł, nie ma, ja nie mam pomysłu. Pierwsza sprawa, to jest 

działka prywatna.  

Radny Stanisław Wasiński: Panie Wójcie, nie dokładnie, że to jest prywatne, to jest przy kasztanie, 

ten kasztan nie jest mój.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: to byłoby to w pasie drogowym? 

Radny Stanisław Wasiński: w pasie drogowym, tak samo te śmieci tutaj w stronę Zalewu też. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: dobrze, ja to ustalę, jak to de fakto jest na czyim gruncie. 

Radny Stanisław Wasiński: nie ma innego wyjścia i tak będę musiał to wyzbierać. Tylko po prostu 

nie jestem w stanie tego dopilnować, jakby nawet to był mój teren, a na polach to jest katastrofa. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pani Radna Sulma, pytała o fundusz dróg samorządowych, więc jest 

teraz nabór ogłoszony przez Wojewodę, bodajże do 20 kwietnia, będziemy składać drogę w 

Rębowie, ten kolejny odcinek, żeby ten temat zamknąć. Co prawda ta droga była zgłaszana w 

poprzednich latach, nie udało się, no zobaczymy jak tym razem. Jeżeli chodzi o pozostałe drogi jest 

kilka elementów, które dyskwalifikują, to jest przede wszystkim szerokość pasa drogowego. Dwa 



tytuł własnościowy, na etapie kiedy rozpoczynamy, czy planujemy inwestycje okazuje się, że nie 

mamy tytułu własnościowego, jest to samoistny posiadacz. Na chwilę obecną Starostwo już takiego 

dokumentu, czy takiego oświadczenia nie przyjmuje. Procedura za siedzeniowa, to jest procedura, 

która trwa prawie półtora roku. Czyli po prostu wniosek do Sądu o zasiedzenie, potem publikacja 

przez Sąd w Monitorze Sądowym, ogłoszenie musi wisieć co najmniej pół roku, nim dojdzie do 

rozprawy, gdzie zapada wyrok o zasiedzeniu na rzecz wnioskodawcy, wychodzi to półtora roku. 

 

Do punktu 17-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za przyjęciem protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Protokół z obrad VI Sesji Rady Gminy został przyjęty 9 głosami za. 

 

Do punktu 18-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: Drodzy Państwo, ja chciałem przypomnieć 

Państwu Radnym, że do 30 kwietnia proszę składać oświadczenia majątkowe.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jak Państwo wiecie, jest uchwała bezterminowa w sprawie 

wyodrębniania środków z budżetu gminy na fundusz sołecki. W przypadku nie wyrażenia zgody 

przez Radę wymaga to podjęcia stosownej uchwały do 31 marca. W związku z tym moje pytanie 

brzmi, czy nadal te środki będą wyodrębniane na potrzeby funduszu sołeckiego?  

Skarbnik Gminy Patrycja Rosa: ja tylko dodam, Urząd rekomenduje, aby w budżecie gminy na rok 

2020 wyodrębnić środki w ramach funduszu sołeckiego dla sołectw Gminy Gostynin. Jeżeli jest 

zgoda Rady, to nie trzeba podejmować uchwały wyrażającej tej zgody. W przypadku niewyrażenia 

dopiero taka uchwała musi być podjęta. Więc prosiłabym, żeby w formie wniosku Rady 

przegłosować, tą decyzję Rady, ponieważ Komisja Budżetu wypracowała taki wniosek i 

przegłosowała na komisji, więc poprosiłabym, żeby również to miało miejsce na Sesji Rady Gminy.  

Radna Mariola Dan-Liberadzka: tak, przepraszam. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: to postaw wniosek.  

Radna Mariola Dan-Liberadzka: przepraszam. Komisja wypracowała wniosek o wyodrębnieniu 

funduszu sołeckiego na rok 2020 z budżetu Gminy Gostynin, poprze głosowanie zaopiniowała go 

na komisji pozytywnie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: ale dzisiaj również proszę postawić taki 

wniosek. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: więc jeszcze raz stawiam taki wniosek o przegłosowanie.., o 

wyodrębnienie funduszu sołeckiego na rok 2020 z budżetu Gminy Gostynin. Proszę o 

przegłosowanie. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: kto jest za przyjęciem takiego wniosku? 

Przeprowadził głosowanie imienne, którego wykaz stanowi załącznik do protokołu. 

Radni wniosek przyjęli 9 głosami za. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: Panie Przewodniczący, ja bym prosiła 

tutaj w imieniu Sołtysów, o wyjaśnienie tzn. może przedstawienie nam tego punktu 10? Poszerzenie 

go po prostu. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski: może Pani Sekretarz tutaj odpowie, bo to 

dotyczy wstrzymania się Sołtysów od głosowania, tak? 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: nie, nie, o rozwinięcie tego punktu. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: powodem podjęcia, jeszcze raz tej uchwały i uchylenia tej 

poprzedniej, jest tylko to, że w głosowaniu na poprzedniej sesji brali udział Radni, którzy są 

Sołtysami, a  w swojej sprawie nie powinni głosować. Dla Państwa to nic się nie zmienia. 

Przepraszam, być może za mało czytelnie się wyraziłam. Tak? 

(Radny Janusz Brudnowski opuścił salę posiedzenia). 



Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: nie, nie, to w ogóle po prostu wie Pani, 

no bo tutaj pisze, że poboru.. 

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: inkasentami są nowo wybrani Sołtysi, da Państwa nic się nie 

zmienia. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: acha, no bo właśnie my nie wiemy o co 

tutaj Państwu chodzi, akurat w skrócie.  

Sekretarz Gminy Marzena Bulińska: inkasentami są tak jak byli nowo wybrani Sołtysi. Może być 

taka sytuacja, że ta uchwała może być jeszcze raz zmieniana jeżeli się okaże, że do końca zebrań 

sołeckich będzie wybrany nowy Sołtys. To wtedy ewentualnie jeszcze raz będziemy zmieniać i 

również wtedy w głosowaniu będą brali udział tylko i wyłącznie Ci Radni, którzy nie są Sołtysami. 

Sołtys sołectwa Sierakówek-Kleniew Bogumiła Baraniak: teraz rozumiem. Dziękuję bardzo. 

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja bym chciał serdecznie podziękować 

wreszcie Panu Wójtowi, że znalazł dla mnie tę koparkę i poprzecinane są korzenie powyrywane, nie 

będzie może problemów z tymi korzeniami, nie będą niszczyły asfaltu. I za śmieci zebrane akurat w 

tym czasie. Dziękuję bardzo. 

Radna Mariola Dan-Liberadzka: ja tez kilka słów, chciałabym tylko podziękować za wykonanie 

równania na naszym terenie. Mieszkańcy maja teraz lepszy przejazd, lepsze drogi. Dziękuję bardzo. 

 

Do punktu 19-go.  

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 11.20 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Paweł Piotrowski podziękował Radnym, Z-cy Wójta, 

Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim 

obecnym za uczestnictwo w obradach VII Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana    

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                      Piotr Paweł Piotrowski 

 

 

 

 


